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Protokół Nr 31/2022 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa,  

Zdrowia i Spraw Społecznych odbytego w dniu 19 grudnia 2022 roku 

 ul. Północna 15 w Myśliborzu 

 

  

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 13:05, a zakończyło się o godzinie 14:00. 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Mirosław Piwowarczyk – Wiceprzewodniczący Komisji 

Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych 

zgodnie z uzgodnieniem dokonanym z  Przewodniczącym Komisji, a protokołowała 

Dominika Bułgajewska. 

 

Ad. 1 
Na podstawie listy obecności Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 

stwierdził quorum, niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności 

stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Przekazał, że porządek posiedzenia dzisiejszej Komisji przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

4. Sprawy różne. 

5. Zakończenie posiedzenia.  
 

Kolejno: 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Przekazał, że z informacji jakie posiadał wynikało, że pod obrady sesji Rady Powiatu zostanie 

skierowany projekt uchwały dotyczący powołania Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii  

w Myśliborzu, jednak nie został on przygotowany zapytał dlaczego, poprosił o wyjaśnienia? 

 

Ad. 3 

Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

 

3.1. Autopoprawka Zarządu Powiatu w Myśliborzu do projektu budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2023 rok. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotową autopoprawkę. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

3.2 Autopoprawka Zarządu Powiatu w Myśliborzu do projektu uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2023-2033. 
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Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotową autopoprawkę. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

3.3 Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu  

i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła zmieniony projekt uchwały. Omówiła przedstawione zmiany do projektu 

uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania przedmiotowego projektu uchwały: 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu  

i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok z uwzględnieniem wprowadzonych zmian 

głosowało 5 Członków Komisji, przeciw – 1, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Kolejno: 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Poprosił o udzielenie wyjaśnień w sprawie skierowania pod obrady sesji Rady Powiatu 

projektu uchwały w sprawie powołania MOS w Myśliborzu. Zapytał o plany Zarządu 

Powiatu i jakie zostały podjęte decyzje w tej sprawie? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Poinformował, że projekty uchwał zostały przedstawione na posiedzeniu Zarządu Powiatu, 

Zarząd zapoznał się z ich treścią. Zauważył, że projektu uchwał zostały przekazane tuż przed 

posiedzeniem Zarządu Powiatu i budziły one wątpliwości. Pierwsza z uchwał dotyczyła 

zamiaru likwidacji Branżowej Szkoły I Stopnia Specjalnej w Młodzieżowym Ośrodku 

Socjoterapii w Smolnicy. Zauważył, że nie ma żadnej podstawy, która by stanowiła 

uzasadnienie dlaczego chcemy zlikwidować Szkołę Branżową I Stopnia skoro niedawno ją 

powołaliśmy i zaczęła ona funkcjonować od 1 września 2022 roku. 

Przekazał, że skontaktował się w tej sprawie z Dyrektorem Młodzieżowego Ośrodka 

Socjoterapii w Smolnicy, który wytłumaczył i poinformował o wizycie Kuratora Oświaty, 

która była zachwycona tym jak wszystko zostało zorganizowane i przekazała gratulacje dla 

dyrektora wystawiając bardzo dobrą opinię. Zapytał, jak zatem dyrektor ma na drugi dzień 

wnioskować o likwidację szkoły? Przekazał, że jest pewny iż Kurator Oświaty nie wyrazi 

zgody na likwidację. Kolejną kwestią jest sprawa powołania Młodzieżowego Ośrodka 

Socjoterapii w Myśliborzu. Zacytował treść projektu uchwały, która wskazuje na założenie 

Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Myśliborzu oraz Branżowej Szkoły I Stopnia 

Specjalnej. Zauważył, że wskazuje ona na powołanie dwóch jednostek, takich jakie są  

w Smolnicy. Przekazał, że w uzasadnieniu napisano, że kompleksowy remont obiektu 

zostanie wykonany w roku 2023. Zapytał, za co w roku 2023 mamy wykonać remont, który 

będzie wynosił 30 mln zł. Przekazał, że sprawa ta wymaga wyjaśnienia i z tego powodu 
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uchwała nie została skierowana pod obrady sesji. Poprosił, aby radni koalicji pochylili się 

nad tym tematem. Zwrócił uwagę na planowany budżet i wysokość deficytu. Zwrócił uwagę, 

że nie ma skąd wziąć tak dużych środków finansowych. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Zapytał, kto przygotowywał przedmiotowe projekty uchwał? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że Wydział Edukacji i Rozwoju, natomiast podpisał je Radca Prawny. 

Przekazał, że w takich sprawach nie może decydować samodzielnie Zarząd, lecz cała Rada 

Powiatu. Zwrócił uwagę na sytuację w kraju. Przekazał, że nikt nie planuje dużych 

inwestycji. Odniósł się do realizacji inwestycji drogowych. Zauważył, że z części będzie 

trzeba zrezygnować. Poruszył temat wykonania inwestycji w Gminie Barlinek i Gminie 

Boleszkowice. 

 

Robert Dudek – Członek Komisji 

Przekazał, że powód braku skierowania projektów jest wyjaśniony, jednak projekty uchwał 

zostały przez kogoś przygotowane. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Przekazał, że uchwała została błędnie przygotowana, nie wie dlaczego i przez kogo, można 

stwierdzić, że zostało to celowo zrobione, sprawa ta jest niezrozumiała. 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Poinformował, że nie brał udziału w pracach nad projektami uchwał. Zostało to wykonane 

przez Wydział Edukacji i Rozwoju. Odniósł się do kwestii związanej z wykonaniem remontu 

budynku, gdzie dochodzi nam dodatkowa jednostka.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Zapytał, jakie w związku z tym będzie dalsze działanie Zarządu Powiatu? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Zauważył, że jest czas do miesiąca lutego na podjęcie uchwał.  Nie ma pośpiechu jeżeli 

chodzi o powołanie szkół, przekazał, że należy wykonać to mądrze tak, aby wszyscy o tym 

zdecydowali. Zauważył, że likwidacja Branżowej Szkoły I Stopnia wiąże się z kosztami 

odpraw. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Przekazał, że nie ma konieczności wypłaty odpraw, gdyż pracownicy mają zawarte umowy 

na czas określony. 

Zauważył, że większość z radnych uczestniczyła na spotkaniu z dyrektorem. Przekazał, że 

pracownicy jednostki są zaniepokojeni obecną sytuacją i czekają na decyzje Rady Powiatu  

o przeniesieniu wychowanków i powstaniu MOS w Myśliborzu. Są oni na dzień dzisiejszy 

zablokowani, boją się o swoją przyszłość, nie mogą dokonywać rekrutacji do ośrodka bojąc 

się, że pozostaną z 30 wychowankami, gdyż 20 dzieci z klas ósmych będzie kończyło naukę. 

Jeżeli nie podejmiemy decyzji o powołaniu MOS w Myśliborzu i nie udrożnimy skierowań 

do placówki to będzie ona w bardzo złej sytuacji i kondycji finansowej z dniem 1 września. 

Staniemy znowu przed dylematem, czy utrzymywać ten ośrodek i dopłacać do niego, dlatego 

tak ważna jest ta decyzja. 
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Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Zauważył, że była mowa o przeniesieniu wychowanków do Myśliborza, a uchwały nic o tym 

nie mówią, wskazuje się jedynie likwidację. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Poprosił o przedyskutowanie tego problemu.  

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Przekazał, że powołana filia powinna być przeniesiona w porozumieniu z Kuratorem. Miała  

być przygotowana uchwała o przekształceniu, a przedstawiono projekt uchwały dotyczący 

likwidacji.  

 

Robert Dudek – Członek Komisji 

Przekazał, że rozumie wątpliwości Zarządu Powiatu w tej sprawie. Przekazał, że nie może 

zrozumieć braku wiedzy na temat tego, kto zlecił przygotowanie takich projektów uchwał. 

Zwrócił uwagę na wiele elementów niewiadomych związanych z podjęciem przedmiotowych 

uchwał i upływający czas. Poprosił, aby Zarząd Powiatu podjął działania i opracował 

materiał nad którym będzie można pracować. Zostały przygotowane projekty, które Zarząd 

odrzucił i dziś stoimy w tej sprawie w miejscu. Zwrócił uwagę na finansowe aspekty 

realizacji sprawy oraz problem dotyczący naboru do MOS w Smolnicy. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Zwrócił uwagę na nerwową sytuację w jednostce, każdy się dopytuje i czeka na informacje 

kiedy decyzja zostanie podjęta.  Przekazał, że należy poważnie się pochylić nad tym 

tematem, nie czekając do miesiąc lutego. 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odniósł się do kwestii związanej z opracowaniem przedmiotowych projektów uchwał. 

Poinformował, że nie był autorem uchwały. Pracowała nad tym Wicestarosta Powiatu, która 

jest odpowiedzialna za oświatę. Projekty uchwał zostały dostarczone krótko przed 

posiedzeniem Zarządu. Jeden z nich nie posiadał uzasadnienia dlatego też radni zdecydowali, 

aby sprawa została odłożona. Przekazał, że temat ten powinien zostać uzgodniony ze 

wszystkimi radnymi. Zwrócił uwagę na koszty dotyczące remontu budynku przy ul. 

Marcinkowskiego w Myśliborzu i prace budowlane jakie są planowane do wykonania. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Odniósł się do kwestii związanej z opracowaniem projektów uchwał.  

 

Robert Dudek – Członek Komisji 

Złożył wniosek, aby jako komisja merytoryczna na początku stycznia zostało zwołane 

posiedzenie Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych z udziałem Zarządu Powiatu, dyrektora MOS w Smolnicy oraz Wydziału 

Edukacji i Rozwoju celem omówienia tematu i przygotowania dokumentów. 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Zauważył, ze Kurator Oświaty nie wyda zgody na likwidację jednostki po dwóch miesiącach 

jej funkcjonowania. Jeżeli zostanie ustalona kwestia przeniesienia dzieci do placówki  

w Myśliborzu wówczas będzie szansa na jej prowadzenie w Myśliborzu. 

 

Kolejno: 
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Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Przystąpił do analizy kolejnych uchwał Rady Powiatu. 

 

3.4. Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2022 rok. 

 

Dominika Bułgajewska – Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu 

Wyjaśniła, że przedmiotowy projekt uchwały został skierowany pod obrady sesji zgodnie ze 

stanowiskiem Komisji Stałych Rady Powiatu w zakresie opracowania projektu uchwały 

dotyczącego wniesienia dopłaty do Szpitala Barlinek Sp. z o.o. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przekazała, że przekazanie środków zostało przygotowane w formie dopłaty.  

 

Tomasz Jarema – Członek Komisji 

Zauważył, że w obu przedstawionych uchwałach w sprawie zmiany budżetu przedstawia się 

zapis dotyczący planowanego deficytu, który zostanie pokryty nadwyżką z lat ubiegłych.  

W pierwszym projekcie wskazano w tej pozycji kwotę 6 566.408,14 zł natomiast w tym 

projekcie uchwały jest to kwota 7 242 158,14 zł. Poprosił o wyjaśnienie. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przekazała, że nadwyżką wskazujemy pokrycie deficytu. Środki wskazane w uchwale są 

dedykowane dla Szpitala z puli środków z wyemitowanych obligacji na szpitale, które po 

zdjęciu kwoty 675 750,00 zł pozostało ok. 4 mln zł. Zwróciła uwagę, że Rada Powiatu 

decyduje za każdym razem na co są przeznaczane te środki finansowe. 

 

Robert Dudek – Członek Komisji 

Zapytał, co w związku z innymi działaniami dotyczącymi Szpitala w Barlinku Sp. z o.o. 

Przekazał, że były wcześniejsze ustalenia na temat działań jakie zostaną podjęte  

w odniesieniu do szpitala, który nie chce z nami współpracować. Poprosił o informacje jak 

wygląda sytuacja dotycząca  spotkań oraz działań związanych ze zobowiązaniami szpitala 

wobec Powiatu. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Przekazał, że jeżeli chodzi o sprawę dotyczącą udzielonych Szpitalowi w Barlinku przez 

Powiat Myśliborski pożyczek to są one cztery na kwoty 500 000,00 zł, 300 000,00 zł, 

300 000,00 zł i 300 000,00 zł. staną się one wymagalne dopiero z dniem 1 stycznia 2023 roku. 

Jeżeli chodzi o stanowisko Zarządu Powiatu to Zarząd przekazał pod obrady Komisji Stałych 

oraz Sesji Rady Powiatu projekt uchwały w sprawie podjęcia decyzji w zakresie wniesienia 

dopłaty do spółki w kwocie 675 750,00 zł. Powtórzył, że Zarząd Powiatu nie podjął w tej 

sprawie decyzji tylko przekazał projekt uchwały w tej sprawie. 

Jeżeli chodzi o sprawy związane z realizacją uchwały w sprawie umorzenia, bądź przekazania 

udziałów w spółce Gminie Barlinek to temat ten jest w toku. Zaproponowano Burmistrzowi 

Barlinka spotkanie w tej sprawie w dniu 22 grudnia br.  

Oprócz spraw związanych z wniesieniem dopłaty i przekazania udziałów to został powołany 

Zespół ds. koncentracji szpitalnictwa w Powiecie . Podał informacje na temat składu 

osobowego zespołu. Poinformował o odbytych spotkaniach z dyrektorami ds. lecznictwa 

obydwu spółek oraz Prezesami Spółek. Teraz zespół jest na etapie ustalenia terminu spotkania 

z Dyrektorem Narodowego Funduszu Zdrowia w Szczecinie. 
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Przekazał, że jego zdaniem jaki Przewodniczącego powołanego zespołu jest ogólnie dobra 

wola ze strony wszystkich, którzy angażują się w kwestię koncentracji szpitalnictwa  

w Powiecie Myśliborskim. Najważniejszą rolę jednak powinien odegrać Narodowy Fundusz 

Zdrowia jeżeli zaproponuje rozwiązania finanowo-organizacyjne. Wówczas będzie można coś 

w tym temacie zrobić, aby w jakiś sposób połączyć te dwie spółki. Poinformował, że odbyły 

się spotkania dyrektora z Prezesem Spółki Szpitala Barlinek oraz Burmistrzem Barlinka  

i Starostą Myśliborskim. Podobne spotkanie odbyło się w sprawie Szpitala w Dębnie.  

Z informacji jakie przekazał Starosta wynika, że jest duża chęć pomocy ze strony NFZ jeżeli 

chodzi o połączenie tych dwóch spółek. Ale jak dobrze wiemy decyzja w tej sprawie należy 

do udziałowców.  

 

Robert Dudek – Członek Komisji 

Zapytał, czy nadal jest tak, że samorząd Barlinka jest reprezentowany przez jedną osobę tj.  

Pana Mirosława Przyborowskiego, czy są może inni przedstawiciele wyznaczeni do prac  

w zespole? 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Odpowiedział, że zespół został powołany na podstawie porozumienia podpisanego przez 

Burmistrza Barlinka, Burmistrza Dębna oraz Starostę Myśliborskiego oraz Wicestarostę. 

Przedstawicielami Gminy Dębno są Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marcin Krzysiak 

oraz Pani Alicja Sopińska –Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Dębnie, 

Przedstawicielami Powiatu jest on jako Przewodniczący zespołu oraz Członek Zarządu – 

Mariusz Kuziel. Ze strony Gminy Barlinek został zaproponowany Pan Mirosław 

Przyborowski nie będący radnym oraz wszyscy członkowie Komisji Zdrowia Rady Miejskiej 

w Barlinku, którzy mieli się spotykać w zespole naprzemiennie. Przekazał, ze do tej pory  

w spotkaniach zespołu uczestniczyli Pan Cezary Michalak oraz Pan Łuczak  

 

Tomasz Jarema – Członek Komisji 

Przekazał, że Nadzwyczajne zgromadzenie Wspólników Szpitala Barlinek podjęło w dniu  

7 października br. decyzję o wniesieniu dopłaty. Po tej dacie odbyły się kolejne sesje Rady 

Miejskiej w Barlinku, zapytał czy zostały podjęte decyzje o kolejnych dopłatach do szpitala? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że przekazano kolejne środki dedykowane dla Szpitala Barlinek poprzez 

objęcie udziałów w spółce. Przekazano środki w kwocie 979 000,00 zł. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Zapytał, jakie konsekwencje grożą nam jeżeli nie podejmiemy uchwały Rady Powiatu  

w sprawie wniesienia dopłaty oprócz odsetek? 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Odpowiedział, że nie ma informacji na temat dodatkowych kosztów oprócz odsetek. 

Przekazał, że dopyta Radcę Prawnego o ten temat. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania przedmiotowego projektu uchwały: 
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Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie 

Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok  

głosowało 0 Członków Komisji, przeciw – 2, 4 Członków Komisji wstrzymało się od głosu 

                             

3.5 Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia „Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie Myśliborskim na lata 2022-2026”. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Poprosił o omówienie przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Przedstawiła projekt uchwały. Poinformowała, że został on uzupełniony o Program Promocji 

Zatrudnienia i Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy w Powiecie Myśliborski opracowany 

przez Powiatowy Urząd Pracy. Przedstawiła informacje na temat założeń Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie Myśliborskim. Poinformowała, że 

sprawozdania z ich realizacji zostaną przedstawione w miesiącu kwietniu 2023 roku. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania przedmiotowego projektu uchwały: 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie Myśliborskim na lata 2022-2026” 

głosowało 6 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

3.6 Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy najmu nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Myśliborskiego na  

okres pięciu lat. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Poprosił o informacje dotyczące przedstawionego projektu uchwały. 

 

Tomasz Jarema – Członek Komisji 

Zauważył, że projekt uchwały dotyczy zawarcia z Powiatowym Inspektorem Weterynarii  

w Myśliborzu umowy najmu pomieszczeń zlokalizowanych w budynku Starostwa 

Powiatowego w Myśliborzu przy ul. Północnej 15. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy najmu nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Myśliborskiego na  

okres pięciu lat. 

głosowało 6 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

3.7 Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy najmu nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Myśliborskiego na okres trzech lat. 
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Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy najmu nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Myśliborskiego na 

okres trzech lat. 

głosowało 6 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

3.8 Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie określenia rozkładu 

godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Myśliborskiego w 2023 roku. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin 

pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Myśliborskiego w 2023 roku 

głosowało 5 Członków Komisji, przeciw – 0, 1 Członek Komisji ( R. Dudek) wstrzymał się od 

głosu 

 

3.9 Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie planu pracy Rady 

Powiatu na 2023 rok. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie planu pracy Rady Powiatu na 

2023 rok. 

głosowało 6 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

 

3.10 Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie planu pracy i kontroli 

Komisji Rewizyjnej na 2023 rok. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie planu pracy i kontroli Komisji 

Rewizyjnej na 2023 rok. 

głosowało 5 Członków Komisji, przeciw – 0, 1 Członek Komisji (T. Jarema) wstrzymał się 

od głosu 
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3.11 Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zatwierdzenia planu 

pracy Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych na 2023 rok. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych na 2023 rok. 

głosowało 6 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

3.12 Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zatwierdzenia planu 

pracy Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na 2023 rok. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na 2023 rok 

głosowało 6 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

3.13 Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie rozpatrzenia petycji 

mieszkańców Sołectwa Otanów. 
 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 
Przedstawił projekt uchwały. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

mieszkańców Sołectwa Otanów. 

głosowało 6 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 4 

Sprawy różne: 

 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mirosław Piwowarczyk 

Przedstawił odpowiedź Zarządu Powiatu z dnia 14.12.2022r. znak BO.00022.68.2022.DB na 

wniosek Komisji z dnia 5 grudnia 2022 roku w sprawie dokonania regulacji płac 

pracowników Starostwa Powiatowego w Myśliborzu. Poinformował, że z odpowiedzi 

wynika, że zostanie to przeanalizowane w I półroczu 2023 roku. 



10 
 

 

(Pismo stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Kolejno: 

 

Tomasz Jarema – Członek Komisji 

Poprosił, aby do wszystkich członków Komisji została przesłana odpowiedź  na wniosek 

przekazany przekazaną przez Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego 

zawierającą informacje o kształtowaniu się zatrudnienia pracowników w CUW oraz 

powiatowych jednostkach organizacyjnych obsługiwanych przez CUW. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 5 

Zakończenie posiedzenia.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono o godz. 14:00. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

Główny specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu 

 

Przewodniczący Komisji 

Oświaty, Bezpieczeństwa 

Publicznego, Drogownictwa, 

Zdrowia i Spraw Społecznych 

         Andrzej Królikowski 


